

"FLYING HAT FABLES"

"Flying Hat Fables" is an original student theatre creation which will be presented by Theatre Glendon in December.

Through active story-telling, music and movement, audiences will discover fantastic elements of many cultures. The ensemble's exciting use of live original music and movement will bring to life tales borrowed from diverse cultural backgrounds. The magical, imagistic quality will capture the attention of audiences of various ages, grades and backgrounds.

Through the dynamics of live theatre, "Flying Hat Fables" will allow audiences to share in the experience of discovering and accepting diversity. Enthralled by the spectacle and encouraged to understand the content of the stories by becoming involved in the event, audiences will share with the ensemble a valuable educational experience.

"Flying Hat Fables" runs Wednesday, December 5th at 7:00 p.m. and from Thursday, December 6th to Saturday, December 8th at 2:00 p.m and 7:00 p.m. Ticket prices are \$5 for adults, \$4 for students and children at evening performances and \$2 for children at matinee. For reservations, please contact Theatre Glendon at 487-6722.

"LES CONTES DU CHAPEAU VOLANT"

Créés par les étudiants, "Les Contes du Chapeau Volant" seront présentés par le Théâtre Glendon dans le mois de décembre.

Cette pièce utilise vivement musique originale et mouvements expressifs pour aider à raconter des contes empruntés de diverses cultures. La qualité magique et fantastique de la présentation saisira l'attention du spectateur de tout âge.

Par le dynamisme du théâtre, "Les Contes du Chapeau Volant" donneront aux spectateurs l'occasion de découvrir et d'accepter les diversités culturelles. En participant aux histoires, les spectateurs seront encouragés à comprendre les thèmes des contes et feront partie d'une expérience éducative de haute valeur.

"Les Contes du Chapeau Volant" seront présentés le 5 décembre à 19h00 et du 6 au 8 décembre à 14h00 et 19h00. Les billets coûtent 5.00 \$ par adulte et 4.00 \$ pour les étudiants et les enfants en soirée. Il y aura un prix spécial de 2.00 \$ pour les enfants lors des matinées. Pour réservation, contactez le Théâtre Glendon au 487-6722.